
РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРЛД  НОВи  САД  
ГРЛДОНАЧЕЛНИК  
Број : јј-020-З /2019-1174/В  
дана: 10. децембра  2019. године  
НоВи  САД  

СКУПШТИНА  ГРАДА  новог  САДА  
-Председник  

У складу  са  Вашим  дописом  број : 06- 1/20 19-798-1 оД  15. јула  20 19. године, 
поводом  поставленог  одборничког  питања  на  LІІ  седници  Скуппітине  Града  
Новог  Сада  од  стране  Александра  Бујића, одборника  у  Скупштини  Града  Новог  
Сада, које  гласи: ,,У  улици  Максима  Горког  од  бројева  19 до  броја  29 су  зелена  
површина  и  отоар  узурпирани  са  два  нелегална  градилипЈта  и  то  стање  је  
деценијско  и  поред  пријава  није  дошло  до  поступања  инспекцијских  органа  у  овом  
целокупном  периоду . Поставлам  питање  ево  Градоначелнику  када  је  већ  остао  
када  ће  тај  део  бити  ослобођен  за  несметан  пролаз  пешака  и  када  ће  бити  
рестаурирани  зелени  појас  који  се  налази  на  том доставла  Вам  се, у  
прилогу, одговор  Градске  управе  за  грађевинско  землиште  и  инвестиције  Града  
Новог  Сада  на  поставлено  одборничко  питање, ради  далег  поступања  у  складу  
са  Пословником  Скупштине  Града  Новог  Сада  (,,Службени  лист  Града  Новог  
Сада, бр.  64/16 и  49/19). 

С  поштовањем , 

ГРАДОНАЧЕЈјНИК  

Мwwш  Вучевцћ  

, 



РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАД  НОВИ  САД  
Градска  управа  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  
Одењење  за  заједничке  послове  
Број : ХХјV-021-7119-1223 
дана: 27.11.2019. године  
Нови  Сад  
АР  

Одборник  у  Скупштини  Града  Новог  Сада, Александра  Бујић, на  LIІ  седници  Скупштине  
Града  Новог  Сада, одржаној  15. јула  2019. године, поставио  је  следећа  одборничка  питања: 

1. У  Улици  Максима  Горког  од  бројева  19 до  браја  29 су  зелена  површина  и  тротоар  
узурлирани  са  два  нелегална  градилишта  и  то  стање  је  деценијско  и  поред  пријава  
није  дошло  до  поступања  инспекцијских  органа  у  овоМ  целокупном  периоду . 
Поставгњам  питање  ево  Градоначелнику  када  је  већ  остао  када  ће  тај  део  бити  
ослобођен  за  несметан  пролаз  леііјака  и  када  ће  бити  рестауисан  зелени  појас  који  
се  налази  на  том  делу? 

На  поставгњено  питање, Градска  управа  за  грађевинско  земгњиште  и  инвестиције  сачинила  
је  следећи  

ОдГОВОР  

1. Градска  управа  за  грађевинско  земгњиuјте  и  инвестиције  је  у  сарадњи  са  Градском  
управом  за  инспекцијске  послове  решила  предметну  проблематику  и  пешацима  тог  дела  
града  обезбедила  несметан  и  сигуран  пролаз . зелени  појас  у  том  делу  улице  је  уређен , 
посејана  је  трава  и  поставгњени  су  заштитни  стубићи . 

В. д. Н  А  Ч  Е  Л  Н  И  К  А  

дејан  Мандіf1 
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